
NORAKSTS 

 

APES PILSĒTAS UN PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOME 

 

SĒDES PROTOKOLS  

Nr. 04/2024 

 

Apes pilsēta       2024.gada 8.novembris 

 

Apes pilsētas un pagasta iedzīvotāju padomes sēde sasaukta 2024. gada 8. novembrī, plkst. 

17:00, Stacijas ielā 2, Apē, Smiltenes novadā. 

Sēdi vada: Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Nauris Teters 

Protokolē: Linda Fedotova 

Sēdē piedalās: Sandris Janušs, Diāna Petrova, Elizabete Leite, Linda Fedotova, Nauris Teters 

Apes apvienības pārvaldes vadītāja Liene Ābolkalne. 

Darba kārtība:  

1. Par Oškalna ielas pārsaukšana citā vietvārdā. 

2. “Gada jaunietis pilsētai/ pagastam” pieteikuma vēstule. 

3. Par iedzīvotāju Padomes dalību Lāpu gājienā. 

4. Nākamās sēdes noteikšana 

 

Sēdes gaita: 

1. Par Oškalna ielas pārsaukšana citā vietvārdā. 

Pārvaldes vadītāja L.Ābolkalne iepazīstina ar Publiskās atmiņas centra vēstuli par Oškalna ielas 

pārsaukšanu citā vietvārdā un lūdz Padomi iesaistīties iedzīvotāju aptaujas izveidošanā un vēstules 

sagatavošanā. Padome ir vienisprāt’, ka šis ir absurds viedoklis un nepiekrīt ielas pārsaukšanai. 

E.Leite apņemas sagatavot aptauju, izplatīt un apkopot rezultātus. D.Petrova sagatavos vēstuli, 

pamatojoties uz esošiem datiem. Līdz 11.11. visa savāktā informācija tiks nosūtīta pārvaldes 

vadītājai.   

2. “Gada jaunietis pilsētai/ pagastam” pieteikuma vēstule  

D.Petrova informē, ka vēlas pieteikt “Gada jaunieti pilsētai” nominācijai trīs Apes jauniešus 

Kārli Marku Konoščenoku, Lauru Vadoni, Lauru Kalekauri.  Viņu vēlme, neatlaidība, motivācija, 

griba, drosme un darbs bija tik iespaidīgs, ka ar viņiem ir jālepojas. Tas ir motivējoši mums visiem 

– dot otram un kopā priecāties. Viņi īstenoja savu vēlmi, bet mums Apes iedzīvotājiem, lieliem un 

maziem, jauniem un veciem, tas devis iespēju atkal svinēt dažādus svētkus mūsu meža ieskautajā 

estrādē. Padome vienbalsīgi atbalstīja šo ieceri un aicina D.Petrovu sagatavot pieteikumu un 

nosūtīt to Izglītības pārvaldei. Padarīts estrādē ir ļoti daudz, bet šis darbs ir jāturpina. L.Ābolkalne 

informē, ka budžeta ir ieplānojusi finanses koka konstrukciju atjaunošanai, par pakāpienu 

atjaunošanu - ir jādomā risinājums.  

3. Par iedzīvotāju Padomes dalību Lāpu gājienā. 



Padome piedalīsies 11.novembra lāpu gājienā uz Apes pilsētas kapiem, par to informējot Apes 

kultūras centra vadītāju. Paralēli tiek nolemts strādāt pie publicitātes, lai pilsētas iedzīvotāji 

iesaistās aktivitātē un ir līdzās esoši gan koncertā, gan gājienā. S.Janušs sadarbībā ar Pašvaldības 

policiju uzņemas nodrošināt satiksmes drošību gājiena laikā.  

 

4. Nākamās sēdes noteikšana 

Nozīmēta nākamā Padomes sēde 17.decembrī plkst.17:00 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 18.00 

 

Sēdi vadīja padomes priekšsēdētājs     Nauris Teters 

Sēdi protokolēja      Linda Fedotova 

 

NORAKSTS PAREIZS 

Apes pilsētas un pagasta iedzīvotāju padomes sekretāre   L.Fedotova 

08.11.2024. 

 

 

 

 

 


